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Finantsinspektsiooni juhatuse liikme Andre Nõmme hinnangul mõjub e-residentsuse projekt Eesti
majandusele küll positiivselt, kuid seejuures on vaja rohkem hinnata projektiga kaasnevaid riske.

Nõmme sõnul keskendutakse praegu enamasti vaid e-residentsuse projekti positiivsetele aspektidele
ning seejuures on tähelepanuta jäetud sellega kaasnevad ohud ja nende ennetamine. "Praegu ei ole
väga populaarne rääkida riski poolest. Riskidest rääkimine tundub pigem tagurlik. E-residentsuse
projekt on majanduslikult silmapaistev ja loonud meie riigist innovaatilise ja avatud kujundi, kuid
teisalt toob see meile kaasa palju uusi riske," ütles ta majandusjulgeoleku konverentsil.

"E-residentsuse projekt on võimalus, kuid samas ka risk," lisas Nõmm.

Seejuures märkis Nõmm, et Eesti majanduse avatus ning sealhulgas ka e-residentsuse projekt on
riigile suured võimalused ja majanduslikult olulised. "Oleme väga avatud majandus. Osalt on tänu
avatusele Eestis palju võimalusi ja tänu avatusele saavad teoks paljud uued ideed ning majandus
kasvab. Kuid teiselt poolt teeb see meid avatumaks ka mitmetele riskidele," rääkis ta.

"Kui me tegeleme riigis võimaluste poolega, siis tuleks senisest rohkem kaasata eksperte nendesse
protsessidesse juba algusest peale riski poolega tegelema. Analüüsime ka riski poolt, neid eksperte
on olemas riigis. Julgustaksin mitte ainult võimaluste poolt vaatama ning vaatama asju tasakaalus
ning kaasame erinevaid pooli," lisas ta.

*Artikkel ilmus 7. detsember 2017 väljaandes BNS.
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